
 
 
 

 
 

Kraków, 13 września 2021 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

proszę o informację ile lokali będących w zasobach Gminy Miejskiej Kraków wróciło do 

puli przeznaczonej pod wynajem od początku pandemii, czyli od marca 2020 r.? Gdzie 

one się znajdowały i jakie było ich przeznaczenie? Czy UMK odnotował większą niż w 

latach poprzednich zmienność w tym aspekcie? Czy były udzielane zniżki dla najemców, 

którzy popadli w kłopoty związane z lockdownem? Jeśli tak, to proszę o ich zestawienie 

z wyszczególnieniem kwot. 

Czy lokale te znalazły kolejnych najmujących? 

 

  
     Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 

 


